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Protokół Nr 9/2015 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów RM 

w dniu 18 sierpnia 2015 r. 
 

 

Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej w Białogardzie 

 

Obecni wg załączonej listy. 

 

Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Informacja z wykonania planu finansowego Białogardzkiej Biblioteki Publicznej im. 

K.Estreichera za I półrocze  2015 r.  

3. Sprawy różne: 

   - Informacja o stanie realizacji prowadzonych w mieście inwestycji (m.in. remont budynku 

przy ul. Przejazdowej, budowa krytej pływalni) 

4. Zamknięcie posiedzenia. 

   

   

Ad 1 
 Posiedzenie o godz. 14

30
 „otworzyła i prowadziła” przewodnicząca Komisji – 

Jadwiga Klonowska. Komisja przyjęła protokół z poprzedniej Komisji oraz przedstawiony 

porządek, głosując: za- 4 (jednogłośnie).   

 

Ad 2 
Informację z wykonania planu finansowego Białogardzkiej Biblioteki Publicznej im. 

K.Estreichera za I półrocze  2015 r. przedstawił Dariusz Florek, Dyrektor BBP (materiał w 

załączeniu). 

 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

 J.Klonowska – pytała się o dotację celową z Biblioteki Narodowej? 

Dyrektor – odpowiedział, że  umowa została podpisana, ale pieniądze jeszcze nie wpłynęły na 

konto. Procedura jest taka, że książki w 1/3 finansuje Biblioteka jako wkład własny, który 

jest zabezpieczony. Na dotację oczekują do końca listopada br. Jeśli chodzi o kwestię 

wydatkowania  dotacji  to 30%  środków  z  dotacji musi być przeznaczona na zakup książek 

i  literatury dla dzieci. 

J.Klonowska – pytała o filie Biblioteki? 

Dyrektor – odpowiedział, że  są 3 filie – jedna mieści się w szpitalu na III piętrze, druga przy 

ul.  Kołobrzeskiej w pomieszczeniach po wymiennikowni, natomiast trzecia przejęta po 

Bibliotece Pedagogicznej jest w obiekcie Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej przy ul. 

Dworcowej. W dyspozycji Biblioteki jest także  Izba Tradycji przy Pl. Wolności.  

J.Klonowska – pytała o usługi reprograficzne, gdzie wykonanie wynosi 76%? 

Dyrektor – odpowiedział, że usługi reprograficzne dotyczyły zbiorów z Biblioteki, natomiast 

usługi kserograficzne były na potrzeby materiałów  zewnętrznych np. dowodu osobistego. 

J.Klonowska  – pytała o  przychody związane z makulaturą? 

Dyrektor – odpowiedział, że kwoty planują na bazie wykonania roku ubiegłego. W lipcu 

Dyrektor wysłał kolejną partię makulatury.  

J.Klonowska – pytała o poziom czytelnictwa? 
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Dyrektor – odpowiedział, że spada ilość wypożyczeń, odwiedzin i nowo zarejestrowanych 

czytelników. Dyrektor obserwuje spadek w stosunku do ubr. o około 200 osób. 

J.Andrysiak – pytał o obsługę informatyczną w kwocie 3 tys. 300 zł, przyłączenie do internetu 

- 140 zł, opłaty za  usługi internetowe - 1413,91 zł? Radny prosił o wyjaśnienie. 

Dyrektor – wyjaśnił, że chodzi o abonament za korzystanie z internetu, bo każda filia ma 

osobną  umowę. Obsługę informatyczną prowadzi informatyk z Urzędu Miasta na podstawie 

odrębnej umowy. Jeśli chodzi o przyłącza do obiektów to dotychczas korzystano z sieci 

Orange a obecnie z Netii, gdzie płacą o wiele taniej.  

J.Andrysiak – pytał o ryczałt za jazdy lokalne w kwocie 1 333,44 zł? 

Dyrektor – odpowiedział, że Burmistrz może zawrzeć umowę dot. ryczałtu na wyjazdy lokalne 

związane z załatwianiem spraw i taką umowę posiada. 

J.Andrysiak – pytał o zakup kwiatów? 

Dyrektor – odpowiedział, że dotyczy to imprez organizowanych w mieście. 

 

Na tym zakończono w/w punkt. 

 

Ad 3 

W sprawach różnych Burmistrz zapoznał Komisję ze stanem zaawansowania prac 

inwestycji pn. „Budowa krytej pływalni przy ul. Moniuszki w Białogardzie” oraz przebudową 

i zmianą sposobu użytkowania budynku administracyjno-biurowego na mieszkania komunalne 

przy ul. Przejazdowej w Białogardzie. Informacje stanowią załączniki do protokołu. 

 

Ponadto w sprawach różnych głos zabrali: 

J.Andrysiak – pytał kiedy będzie  remont ul. Dąbrowszczaków? 

Burmistrz – odpowiedział, że najgorszy odcinek jest od ul. Mickiewicza do ul. Wyspiańskiego. 

Burmistrz zastanawia się czy nie zrobić chodnika po drugiej stronie ze ścieżką rowerową. 

Należy to przedyskutować na komisjach, bo firmy transportowe twierdzą, że tam jest wąsko 

i nie mogą przejeżdżać. 

J.Andrysiak – powiedział, że najgorszy odcinek jest od ul. Wyspiańskiego do Pękanina. 

Ponadto Wiceprzewodniczący Komisji poruszył potrzebę postawienia na ul. 

Dąbrowszczaków koszy i  ławek. Radny prosił Burmistrza o interwencję w tej sprawie.  

J.Klonowska - podziękowała za szybką reakcję w naprawieniu nawierzchni Parku Orła 

Białego. Ponadto podziękowała w imieniu mieszkańców za dodatkowe ławki w tym Parku, 

które  będą ustawione. 

P.Szyszlak – przyłączył się do postulatu w sprawie ustawienia koszy na śmieci przy ul. 

Krakowskiej oraz realizacji progów zwalniających  przy ul. Krakowskiej. 

J.Andrysiak – poruszył sprawę potrzeby wprowadzenia jednokierunkowej organizacji ruchu 

na parkingu cmentarza w Pękaninie, aby wjazd był przy sklepach z kwiatami a wyjazd z 

drugiej strony? 

 

Na tym zakończono w/w punkt. 

 

Ad 4 

Po wyczerpaniu tematyki o godz.15
20

 zakończono Komisję.  

Protokołowała: M.Zimmer 

 Przewodnicząca Komisji 

 

       Jadwiga Klonowska 


